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4. Sekretorių rinkimai; 

5. Darbotvarkės tvirtinimas; 
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7. Kvorumo tikrinimas; 

8. VILNIUS TECH SA SF veiklos ataskaitos pristatymas; 
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14. Konferencijos uždarymas. 
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1. Registracija 

Konferencijoje užsiregistravo 13 seniūnai iš 23. Kvorumas yra, konferencija gali 

vykti. 

2. Konferencijos atidarymas 

VILNIUS TECH SA SF pirmininkė Ieva Žutautaitė atidaro konferenciją. 

3. Konferencijos pirmininko rinkimai 

Konferencijos pirmininke/u pasiūlyta/as Vėjas Strelčiūnas. Patvirtinta bendru 

sutarimu. 

4. Konferencijos sekretorių rinkimai 

Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Renaldas Badikonis ir Emilija Vildaitė.  Patvirtinta 

bendru sutarimu. 

5. Darbotvarkės tvirtinimas 

Siūlymas darbotvarkės pakeitimui: nėra. 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

6. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai 

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti: Norbertas Stukas, Jonas Slabada ir Jovita 

Bžezinskaja. 

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti: Norbertas Stukas, Jonas 

Slabada ir Jovita Bžezinskaja. 

7. Kvorumo tikrinimas 

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 13 seniūnai iš 23. Kvorumas yra, 

konferencija gali vykti. 

8. VILNIUS TECH SA SF veiklos ataskaitos pristatymas 

VILNIUS TECH SA SF pirmininkė Ieva Žutautaitė pristato VILNIUS TECH SA SF 

veiklos ataskaitą už 2023 m. spalio 3 d. – 2024 m. balandžio 8 d. laikotarpį. 
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9. Klausimų sesija 

VILNIUS TECH SA SF pirmininkė Ieva Žutautaitė atsako į kylančius klausimus apie 

VILNIUS TECH SA SF veiklos ataskaitą už 2023 m. spalio 3 d. – 2024 m. balandžio 8 

d. laikotarpį. 

Ervin Borkovski (PINf-22/2): Tiksle 2.3 minėjote, kad bendrai neturite socialinių 

partnerių, bet ar kažką darėte, ar ieškojote tų partnerių, įmonių ar kažkas tokio? 

Atsakymas: Dabar tiksliai neatsakysiu, čia reikėtų pasiklausti rinkodaros 

koordinatoriaus. 

Jovita Bžezinskaja (EDIf-22): Minėjote, kad buvo užtikrinta informacijos sklaida tarp 

vicepirmininko ir seniūnų, tad ar galėtumėte pakomentuoti, kokiais būdais tai buvo 

atliekama? 

Atsakymas: Tai mes realiai su seniūnais kontaktuojame per messenger‘io grupes. 

Ervin Borkovski (PINf-22/2): Punkte ties alumniais nepaminėjote, ar turite kokią 

alumnių duombazę arba sąrašą? 

Atsakymas: Pati asmeniškai nesitikrinau, galimai nėra, bet tuo užsiimsim pavasario 

semestrą. 

Vėjas Strelčiūnas (BIf-21): Matėme veiklos ataskaitoje tikrai labai daug baltų skaidrių, 

tai pirmas klausimas, ką darysite ateinančius pusę metų, kad taip nebūtų, o antras 

klausimas, kodėl nedalyvavote kitų fakultetų konferencijose, kad pasižiūrėtumėte, kur 

galbūt galėtumėte užpildyti dalykus, kurie liko tušti? 

Atsakymas: Konferencijose dalyvavau AF ir VVF, tik nebeįrašiau, nes čia buvo praeitą 

savaitę, pamiršau įrašyt. Dėl tuščių skaidrių, tai pas mus buvo šiek tiek komandos 

pasikeitimų, tai pavasario semestre stengsimės, kad tuščių skaidrių liktų kuo mažiau. 
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Agna Petkevičiūtė (Afa-22/1): Ar galbūt esate nusimatę svarbiausią kryptį, kurią 

norėtumėte patobulinti savo veikloje kaip komanda kitam semestre? 

Atsakymas: Tai turbūt labiau pačios komandos bendruomeniškumas ir dirbimas kaip 

komanda, o ne kaip kiekvienas atskiras žmogus. 

Vėjas Strelčiūnas (BIf-21): Minėjote veiklos savianalizę, kokie yra jūsų veiklų 

savianalizes rezultatai ir kokias išvadas iš to pasidarėte? 

Atsakymas: Tai mūsų veiklos savianalizei buvo iškeltas klausimas dėl mūsų renginio 

„Statyba valdo“, ar jis tikrai mums naudingas kaip vienas kažkoks atskiras renginys, ir 

šiaip tokių smulkių detalių buvo, dabar nežinau, kaip čia įvardinti. Tas renginys yra 

mūsų tradicija, kurios mes, aišku, nenorėtume prarasti, bet tikrai atsižvelgiame į tam 

tikrus dalykus. Kartais reikia galbūt kažko atsisakyti, kad kitą kartą būtų paprasčiau. 

Pažiūrėsim, kaip šiais metais padarysim tą renginį ir tada galėsim palyginti, ar kitais 

metais dar verta mums jį daryti, ar ne. 

Jovita Bžezinskaja (EDIf-22): Vėl grįžtu prie to paties informacijos sklaidos 

užtikrinimo, kaip paaiškintumėte tada tą informacijos sklaidos užtikrinimą, kai pas jus 

į konferenciją nesusirenka arba vėluoja atvykti seniūnai? 

Atsakymas: Šituo klausimu buvo nesukomunikuota iki galo. 

 

10. VILNIUS TECH SA SF finansinės ataskaitos pristatymas 

VILNIUS TECH SA SF pirmininkė Ieva Žutautaitė pristato VILNIUS TECH SA SF 

finansinę ataskaitą už 2023 m. spalio 3 d. – 2024 m. balandžio 8 d. laikotarpį. 

11. Klausimų sesija 

VILNIUS TECH SA SF pirmininkė Ieva Žutautaitė atsako į kylančius klausimus apie 

VILNIUS TECH SA SF finansinę ataskaitą už 2023 m. spalio 3 d. – 2024 m. balandžio 

8 d. laikotarpį. 
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Ervin Borkovski (PINf-22/2): Klausimas dėl „Peoplelink“ rėmimo, čia buvo kažkokie 

plakatai, ar kokia forma jūs gavote? 

Atsakymas: Aš dabar tiksliai neatsiminsiu, galiu pasižiūrėt, bet man atrodo buvo 

plakatai. 

Donatas Jarmalavičius (TIf-22/2): Kai buvo visa situacija su mokesčiais, mano 

žiniomis, ne visi fakultetai pervedė vienodą sumą po 20 Eur., tai kaip jūs ją prirašote 

tuos, kuriuos pinigus gauti iš kitų fakultetų? Kai buvo ta situacija, kad visi fakultetai 

SF‘am pervedė pinigus, tai, kiek žinau, ne visi po 20 Eur. pervedė. 

Atsakymas: Jo, buvo vesta ir daugiau, bet mes tariamės tą dieną sumą 20 Eur. kaip 

pagrindinę sumą, tada kas kiek galėjo tas pervedė daugiau ar kažkaip, o tą likutį, kuris 

trūko, pervedė centrinis biuras, tai nežinau, kaip ten tiksliai. 

Viktoras Jašinskas (EKSf-21): Matome pajamas už rudeninius mokymus, bet nėra jokių 

rudeninių mokymų išlaidų, ar galite pakomentuoti? 

Atsakymas: Išlaidos buvo pas architektus, nes į jų sąskaitą buvo pervesta. 

Vėjas Strelčiūnas (BIf-21): Ar gali pakomentuoti plačiau šitą situaciją? Kaip taip 

atsitiko, kad pajamos yra pas jus, bet išlaidos pas architektus?  

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė (Afa-22/1)): Mokymai buvo organizuojami su keturiais 

fakultetais: SF, AF, MF ir TIF. Viskas buvo tvarkoma dėl praktikos metimu per vieną 

sąskaitą. Iš esmės visi fakultetai išėjo į tą patį pliusą ir turėjo tą patį minusą, tiesiog, 

kadangi viskas ėjo per vieną sąskaitą, daugiau kaip vienoje sąskaitoje yra visas tas 

judėjimas, ir tas ir įvykę. Tai iš esmės pas juos tik ir buvo įplauka viena. 

 

12. VILNIUS TECH SA SF veiklos ataskaitos tvirtinimas 

Balsavime dėl VILNIUS TECH SA SF veiklos ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu seniūnų skaičius – 13 
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Už – 13 

Prieš – 0 

Susilaikė – 0 

13. VILNIUS TECH SA SF finansinės ataskaitos tvirtinimas 

Balsavime dėl VILNIUS TECH SA SF finansinės ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu delegatų skaičius – 13 

Už – 13 

Prieš – 0 

Susilaikė – 0 

14. Konferencijos uždarymas 
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